
 

 
Protokoll fört vid D3’s Vårmöte 2024 
 
Mötet hölls i Optand Östersund med SK3JR, Jemtlands Radioamatörer som 
värd. Mötet sändes även via Jitsi. Närvarande 23 personer och 1 på Jitsi. 
 
Mötet öppnas 
 
Mötet öppnades av SK3JR’s ordförande SA3UTS/Tomas och Undertecknad 
DL3, SA3BYC, Johan. Tomas hälsade alla hjärtligt välkomna och informerade 
om praktiska saker som utrymningsvägar etc. 
 
Fastställande av dagordning 
 
Utgår. Detta då distriktet väljer funktionärer under ojämna år och inga val 
fanns på dagordningen. Nästa gång vi håller ett formellt distriktsmöte med 
val är våren 2025 
 
DL informerar  
 
Johan, DL3, informerade om vad som hänt under vintern och vad som händer 
i distriktet nu under våren. Likaså informerades om senaste nytt från SSA.  
 
En nyhet har varit att vi tagit upp att dela ut SSA Distrikthedersdiplom. Har 
inte kunnat hitta någon information om att det skett tidigare i SM3. I år har 
det delats ut diplom till 8 personer och det 9’e delades ut till Petter, SM3PXO, 
på mötet. 
 
Hjälp mig som DL att hitta kandidater till framtida mottagare av diplom. 
Föreslå någon som gjort insatser i klubbar och/eller distriktet som förtjänar 
uppmärksamhet. En ”klapp på axeln” som jag vill kalla det.  
 
Vad har hänt i vinter och vad händer framöver i klubbarna 
 
Förutom representanter från klubbarna: SK3JR, SK3BG, SK3EX, SK3EK, fanns 
representanter från 3 FRO klubbar på plats. DL berättade kort vad han 
snappat upp från: SK3PH, SK3GK och SK3GA i samband med deltagande på 
deras årsmöten och andra aktiviteter sista halvåret. 
 
SK3JR, Östersund 
 
Årsmötet avklarat och man har idag en rejält förnyad styrelse. Ny ordförande, 
vice ordförande, en ny ledamot i SA3BXA, Magnus, som är yngst i styrelsen. 
Man planerar att jobba vidare med klubbstationen och antenner. Formulerar 
just nu ett program för aktiviteter på klubbens torsdagsträffar. 
 
 



 
SK3EX, Östersund 
 
Man har sin styrka i att bygga och experimentera och mycket fokus på 
portabelkörning och även SOTA aktiviteter. Man har precis kommit igång med 
portabelkörande och korvgrillning. Vi får tacka några soliga och vackra dagar 
för detta.  
 
SK3BG, Sundsvall 
 
Mycket aktiviteter och mer på gång. Närmaste större aktivitet är SF3HF 
helglägret på Hemsön. Några få platser kvar och en del nytt som 
loppmarknad.  
 
Man har börjat köra NAC 2m tester från sitt QTH i Forsa. Satsar vidare och 
ska förbättra sin antenn med att montera rotor. Idag så är det fast riktat 
söderut.  
 
Man fortsätter sin satsning på att köra utbildning för nyblivna och även andra 
för att få igång dem på banden. I maj kommer nästa del i den satsningen 
som leds av SM3ESX, Christer och SM3FJF, Jörgen. 
 
Sambandsavdelningen är mycket aktiv. Jobbar nu på med en SVX Link 
ansluten 80MHz repeater. 
 
SK3EK, Sollefteå 
 
Man har dragit igång sina veckoträffar och även om uppslutningen inte är 
jättestor så är man igång och hoppas att det på sikt ska ge resultat. Man är 
en liten klubb med sitt dussintal medlemmar.  
 
Man har klubblokal med antennmast och radiostation på Hallstaberget i 
slalomklubbens lokaler. Ett orosmoment inför framtiden är att det planeras 
stora ombyggnader och att man då kan bli tvungna att flytta ut.  
 
 
SK3GK, Gävle (av DL3) 
 
Man har en delvis ny styrelse och kommer framöver genom vice ordförande 
SM3SGP, Gunnar (mer känd som ägaren till conteststationen SK3W) satsa på 
utbildning och nyrekrytering.  
 
Man driver flera repetrar och även en SDR som kan nås via nätet. Årsmötet 
var som vanligt välbesökt och man träffas regelbundet. 
 
SK3PH, Delsbo (av DL3) 
 
Man är som Sollefteå en liten förening men med regelbunden aktivitet. 
Ordföranden SM3MTQ, Dan som omvaldes på årsmötet nyligen ger ut en 
klubbtidning och några medlemmar driver en lyssnarstation för bland annat 
mellanvåg med rejäla antenner. 



 
 
Dan planerar att under våren ha ett föredrag om sitt liv som radioamatör och 
visa upp mottagare och utrustning på plats. 
 
SK3GA, Hudiksvall (av DL3) 
 
Välbesökt årsmöte och man träffas då och då. Klubben har bra antenner och 
en bra radiostation. Har arrangerat ett antal aktiviteter och en field day ligger 
i framtidsplanerna. 
 
SK3LH, Örnsköldsvik (av DL3) 
 
Hade tyvärr ingen möjlighet att delta på deras årsmöte i år. Kolliderade med 
Sollefteå som var inplanerat sedan länge.  
 
Värt att nämna är att man har egen klubblokal med antennmast, bra 
antenner och radiostation. Jag får återkomma med mer info, eller om man 
deltar vid höstmötet. 
 
FRO Sollefteå 
 
Man har runt 50 medlemmar och många är även aktiva i radioklubben. 
Regelbundna träffar och nu närmast föredrag om LINUX. Snitt på 6-12 
deltagare på träffarna och man har lokaler på militärens område.  
 
Man driver en FRO repeater och har en öppen 70cm repeater och mer kan 
vara på gång. Man har ett projekt ihop med Närradion vad gäller 
kommunikation i en krissituation. 
 
FRO Ånge 
 
Man är en liten avdelning med ca 20 medlemmar. Man tappade sin lokal 2019 
och det drog med sig en minskad verksamhet. Man har nu nya lokaler och 
SM3LDP, Markku, känd för sin stora drivkraft är nu engagerad i avdelningen.  
 
Man samlar medlemmar och teknikintresserade i nya lokalen på onsdagar och 
man planerar även för att köra utbildning framöver. Man förvaltar även en 
FRO repeater. 
 
Föredrag av SM3FJF, Jörgen. Jörgen överraskade med ett kort föredrag på 
temat ”onödigt vetande. Var hamnar man om man gräver där man står och 
kommer ut på andra sidan jordklotet? En intressant genomgång av hur vårt 
Grid Square system kommit till, är uppbyggt och fungerar.  
 
Utifrån detta visade det sig att när man gräver i Sundsvall så kommer vi upp i 
havet öster om VK och ZL .. Flytväst rekommenderas då havet är några tusen 
meter djupt på platsen   
 
 
 



 
Jörgen fortsatte sedan med att berätta om weekendlägret SF3HF’s historia 
och vad som händer i år. Nyhet nu 2024 är att man kommer hålla en loppis 
på söndagen.  
 
 
Föredrag av SM3LDP, Markku och SM3EXM, Erik. Man har under en tid 
”forskat” i ämnet Artificiell Intelligens, populärt kallat AI. Utifrån detta har 
man med hjälp av AI börjat publicera sin ”AI Kuriren” som utkommit med 2 
nr och finns att ladda ner från SK3BG’s hemsida. 
 
Markku drog en imponerande presentation kring AI’s bakgrund och hur det 
utvecklats fram till dagens läge. AI är ingen ny företeelse utan har anor några 
årtionden bakåt.  
Det nya är nog mer hur uppmärksammat det blivit sista åren. Idag finns AI i 
vår vardag på ett sätt som få av oss kanske hänger med i.  
Markku anser inte att vi behöver vara ”rädda” för AI, men vi ska vara 
medvetna om att det ju både kan vara bra och att det kan missbrukas. 
 
Markku och Erik fortsätter jobba med ämnet och framtida upplagor av AI 
Kuriren. Räkna med att det blir fler presentationer om ämnet. Kan vara en 
bra idé att hålla ett öga på SK3BG’s hemsida för mer information. 
 
 
Mötet avslutas 
 
Mötet avslutades av Dl som framförde ett Stort Tack till alla närvarande, 
föredragshållare och SK3JR som hade arrangerat. Bra lokaler, god mat och fin 
service tillsammans med solsken gjorde det hela till ett uppskattat 
evenemang. 
 
Notera att höstens möte kommer att genomföras som ett Jitsimöte. Mer info 
kommer under hösten.  
 
 
 
 
Vid protokollet, Åre 2024-04-16 
 
_______________________ 
 
SA3BYC, Johan, DL3  
 
 


